



Mayor
Councillor Major James Sibbald

Town Clerk
Mr William Falkenau

Chairman
Councillor June Stock

Parish Clerk
Mr Graham Mundy



M. Eric Peyron
Maire de Mably
5 Rue du Parc
42300 Mably
France

6 July 2021

Monsieur le Maire

GREETINGS FROM WANTAGE AND GROVE ON THE 30th ANNIVERSARY OF OUR TWINNING

From the Mayor, Chairman and Councillors of our respective Councils and the Citizens of Wantage and Grove, we would like to express our friendship with the Maire, Deputies, Councillors and Citizens of Mably on this day, Tuesday 6th July 2021, which marks the 30th anniversary of our twinning.

While this global pandemic has had an impact upon our communities, we are stronger together and we look forward to resuming our civic visits in the coming years.

SALUTATIONS DE WANTAGE ET GROVE POUR LE 30^e ANNIVERSAIRE DE NOTRE JUMELAGE

De la part du Maire, Président et Conseillers de nos Conseils respectifs et des Citoyens de Wantage et Grove, nous tenons à exprimer notre amitié avec le Maire, les Adjoints, Conseillers et Citoyens de Mably en ce jour, mardi 6 juillet 2021, qui marque le 30^e anniversaire de notre jumelage.

Bien que cette pandémie mondiale ait eu un impact sur nos communautés, nous sommes plus forts ensemble et nous attendons avec impatience que dans les années à venir, nous reprenions nos visites civiques.

JAMES SIBBALD
Mayor

JOYCE HUTCHINSON
Alderman
Past Mayor 1991-1993
Signatory on original Twinning Agreement

JUNE STOCK
Chairman